
 

 

 

 

Skolebestyrelsen Engelsborgskolen 

 
Torsdag d. 10. oktober 2024 klokken 17.00 – 19.30 

Lokale: Personalerum, administrationsbygningen 2. sal 

Mødeleder: John 

Referent: Sas 

Forplejning: Smørrebrød 
 

 
Deltagere:  Tina Svendsen, John Poulsen, Kristina Rye Løndsmann, Lars Esben 

Brammer Boldt, Elena Hove- Aggerhold, Bettina Kallenbach, Martin Steno, Sas 

Popovic, Birthe Pedersen, Oliver Resch, Louis (elevråd) 

 
Afbud: Jeanet Bringshøj Strange, Louise Normand Jespersen, Sarah, Luca 



 

 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt  

2. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

Ingen rettelser  

3. Meddelelser 

Formand:  

 

 

Skoleledelse:  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Medarbejderrepræsentanter:  

Elevrepræsentanter: 
 
 
Andre meddelelser: 

 

Tid: 30 min. 
Orientering v. John 

 
 
Formand: Der er blevet sat lidt flere midler af til Hyldebo. 
Der kommer også et møde med borgmesteren. Kristina er 
blevet inviteret til to temamøder på forvaltningen.  
 
 
Skoleleder: Vi har haft en god verdensmålsuge. Børn og 
forældre var glade. 8. årgang genrerede midler til deres 
lejrtur i 9.klasse. Der er to nyansættelser. Den ene lærer 
er en der vender tilbage til skolen. Grundet de to nye 
ansættelser og dermed ændringer i fagfordelingen for 
nogle klasser, har vi været nødt til at lave skema 
ændringer. Skolens viceskoleleder Martin Steno har fået 
ny ansættelse, og er blevet skoleleder på Ordrup skole i 
Gentofte. Martin har sidste arbejdsdag i uge 43. Vi 
udarbejder et stillingsopslag, og håber at kunne finde en 
ny viceskoleleder til opstart 1. februar 2025. 
Martin Steno fremlægger data for klassedannelser. 
Bestyrelsen vil få fremsendt data inden næste 
arbejdsmøde opgjort på årgange og køn. Der har været 
fokusgruppeinterview blandt eleverne.  
 
Intet fra medarbejder rep.  
 
Intet fra elevrådet. 
.     
Klubleder Sas fortæller om de nye mobilregler. Pr. d. 2. 
nov. er det ikke tilladt at have sin mobil fremme når man 
er i fritidsklubben.  
Der var opbakning fra alle i bestyrelsen, til at 
fritidsklubben også bliver mobilfri.  
   

4. Traditioner 

 

Tid: 30 min. 
Drøftelse v. Elena og John 

Opsamling fra sidste arbejdsmøde og dialog om, 
hvordan vi arbejder videre herfra. Der skal kigges på to 
årshjul i de to ”nye” afdelinger.  Vi skal svare på hvad vi 
vil og hvorfor vi har traditionerne Hvilken af dem er 
fællesskabsorienteret? Hvad målene er med alle 
anderledes dage, skal være tydelige.  Listen sendes til 
skoleledelsen, som vil kvalificere den med de to 
afdelinger.   



5. Forældrerepræsentanter og 
muligt valg 

 

 

 

Tid: 15 min. 
Orientering v. John og Bettina 

"Mulige afsæt for valg til ny skolebestyrelse og proces. 
Vi er nede på 5 forældrerepræsentanter i bestyrelsen, da 2 
udtræder pga. udlandsrejse/personlige årsager. Vi 
gennemgik mulighederne for valg og kom frem til, at der 
skal udskrives nyvalg såfremt kommunalbestyrelsen 
godkender det. På den måde kan vi få fornyet deltagerne i 
bestyrelsen samt få suppleanter også.  
John udfærdiger et skriv til LTK om det. " 

 

6. Legepladser 

Tid: 15 min. 
Orientering v. Kristina 

Dialog om udearealer samt perspektiverne for det 
videre arbejde. SKB vil søge fonde til forbedrelse af 
udearealet.  
Hvordan skal processen være? Der anbefales at man 
skal tale med Taarbæk skole da de har erfaringer med 
dette. Kristina skriver til skolerådet.   

7. Formidling 

Tid: 15 min. 
Beslutning v. John 

Skolen sender d. 11. okt. deres kvartalsbrev.  

8. Eventuelt 

Tid: 15 min. 

En forælder anbefaler at også skolen skal kigge på deres 
mobilpolitik og sikre at princippet overholdes af alle.   

9. Lukket punkt 

Tid: 30 min. 
Drøftelse v. Bettina 

Her deltager elevrådsrepræsentanterne ikke. 

10. Kommende punkter • Oplæg for SFO/Baunes virksomhed 

• Princip for klassedeling – ny overvejelse 

• Forretningsorden  

• Godkendelse af ferieplan  
 


